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Hei 
Grunneigarane på Isdal og Åse ynskjer å stille spørsmål til Norconsult /Vegvesenet  og E39 prosjektet 
ved Alver kommune etter orienteringa i E39 saka som vart presentert i Utval for areal, plan og- miljø 
på Frekhaug den 11.03.2020. Me ynskjer også å beskrive våre inntrykk av den strategi dette arbeidet 
er vorte utført i,  dei siste tre åra. 
 
(sjå vedlegg) 
 
Håper på svar og på førehand takk. 
 
Mvh 
Kjersti Isdal  
Arild Aase 
 


